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Ad. 1 – Valg af dirigent og referent 
 
Som dirigent valgt Susanne Hansen. 
 
Som referent valgt Mette B.M. Skou.  
 
Drøftet blev gyldigheden af de i indkaldelsen nævnte §§. Det blev herefter konstateret, at 
generalforsamlingen var behørigt indkaldt.  
 
 
Ad. 2 – Formandens beretning 
 
Formanden berettede. Formandens beretning vedlægges referatet som bilag 1.  
 
 
Ad. 3 – Regnskab og Budget  
 
Regnskabet fremlagt og omdelt til forsamlingens deltagere.  
 
Regnskabets negativ resultat havde flere, men dog forklarlige årsager; 
 

• Færre medlemmer og dermed  
o faldende kontingentsindtægter samt 
o faldende indtægt på udleje af skøjter 
o lavere kommunalt aktivitetstilskud 

•  Efter regning til Dansk Skøjte Union 
• En tidligere sæsonstart, der derfor udløste ekstra lønudbetaling til trænere 
• Almindelig lønstigning til trænere  
• Ekstra omkostning i forbindelse med balletundervisning  

 
 
Det fremhævedes, at afholdelsen såvel HSK Cuppen samt Skate Copenhagen udløste overskud.  
 
Formanden redegjorte i tilknytningen til fremlæggelsen af regnskabet. Redegørelsen fremlægges 
som. Bilag 2.  
 
Budgettet for kommende sæson fremlagt.  



 
 
Ad. 4 – Indkomne forslag 
 
Der var fremsat forslag fra Jesper Fonager om, at kandidatur til bestyrelses- og suppleantposter skal 
meldes skriftligt senest 8 dage før generalforsamlingens afholdelse. Forslaget vedlægges som bilag 
3.  
 
Forslaget blev vedtaget.  
 
 
Ad. 5 – Valg af formand 
 
Lars Hansen genvalgt. 
 
 
Ad. 6 – Valg af to bestyrelsesmedlemmer 
 
Mette B.M. Skou blev valgt (tidligere suppleant).  
 
Peter Matthiesen blev valgt.  
 
Som suppleant blev valgt Lotte Grue.  
 
 
Ad. 7 – Reduktion af bestyrelsen 
 
Udgår, idet alle poster blev besat.  
 
 
Ad. 8 – Valg af revisor samt eventuelt revisorsuppleant  
 
Steen Bremer blev valgt som revisor.  

 
Ad. 9 – Valg af medlem til Eliteudvalg  
 
Lars Hansen blev genvalgt 
 
 
Ad. 10 – Eventuelt  
 
Der blev spurgt til, om klubbens trænere har 1. hjælp. Det blev oplyst fra trænerne, at de har kurser, 
men at de meget gerne ønsker dette genopfrisket. Der vil blive taget initiativ hertil. Spørgsmålet er 
tillige under behandling i bestyrelsen.  
 
Der blev opfordret til, at forældre i højere grad deltager i udvalg og under klubbens arrangementer.  
 



Det blev i tilknytning hertil forslået, at bemanding af f.eks. café går ”på tur” mellem alle forældre i 
klubben, således at arbejdet ikke påhviler de samme gennem hele sæsonen.  
 
Lotte Grue har indkøbt krus til cafeen, således at forældre og andre kan ”købe et krus” for en hel 
sæson til kr. 100,00. Der vil blive ophængt knager i cafeen til krusene.  
 
Der blev drøftet diverse salgsfremstød, herunder formidling af sponsorer. Der opfordres til, at ideer 
m.v. rettes til sponsorudvalget eller bestyrelsen.  
 
Klubbens synlighed på nettet blev diskuteret, idet klubben ikke nemt fremkommer under f.eks 
Google-søgning. En søgeoptimering kunne eventuelt være en løsning.  
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Formanden takkede herefter tak og takkede for god ro og orden.  
 
 

 
 

Referent 
 

Mette B.M. Skou  
  
 
 


